
The “LIFE HACKS” Series: 
Practical Solutions to Everyday Problems 

“生活小技巧”系列： 

解決日常問題的實用方案 

 
How Should I Respond to The Failures of Others? 

我該如何應對別人的失敗？ 
www.broadwaychurch.com 

1 Corinthians 1:1-9     哥林多前書 1:1-9 
 
 
A.  Why Did Paul Write This Letter? 

保羅為什麼寫這封信？ 

 
1.  There were deep divisions in the church... 
     教會中存在嚴重分歧... 

 
2.  There was rampant sexual immorality in the church... 
      教會中的淫亂猖獗... 
 
3.  There was confusion surrounding spiritual gifts in the church... 
      教會裡圍繞著屬靈恩賜的困惑... 
 
4.  There was confusion surrounding some important theological truths in the church... 
     教會裡圍繞著一些重要的神學真理的混淆... 
 
B.  How Did Paul Begin His Letter? 

 保羅是如何開始他的信的？ 

 
“I always thank my God for you, because of his grace given you in Christ Jesus.   

For in him you have been enriched in every way – with all kinds of speech  
and with all knowledge – God thus confirming our testimony about Christ among you.   

Therefore you do not lack any spiritual gift as you eagerly wait for our Lord Jesus Christ  
to be revealed.  He will also keep you firm to the end,  

so that you will be blameless on the day of our Lord Jesus Christ.   
God is faithful, who has called you into fellowship with his Son, Jesus Christ our Lord.”  (vv. 4-9) 

 
“ 我常為你們感謝我的神，因神在基督耶穌裡所賜給你們的恩惠，又因你們在他裡面凡事

富足，口才、知識都全備。正如我為基督作的見證在你們心裡得以堅固，以致你們在恩賜

上沒有一樣不及人的，等候我們的主耶穌基督顯現。他也必堅固你們到底，叫你們在我們

主耶穌基督的日子無可責備。神是信實的，你們原是被他所召，好與他兒子我們的主耶穌

基督一同得份。” （4-9 節） 



 
Today’s “Life Hack”... 今日的 “生活小技巧” 
 

When you see people through the lens of grace, 
you respond to people with the heart of God. 

當你透過恩典的鏡頭看待他人， 你就會以神的心回應他人。 

 
 
 
Discussion Questions: 
討論問題： 
 
1. What is a personal story of God’s grace in your life?  
             神的恩典在你生命中的個人故事是什麼？ 
 
2. The preacher described four areas of failure in the early church.  
 傳道描述了早期教會的四個失敗之處。對於在 2023 年的教會，您能得出哪些相似

之處？ 
 
3. How have you experienced grace from someone when you didn’t deserve it? 
 在你不配得到恩典的時候，你是如何從某人經歷到恩典的？ 
 
4. How do you typically respond to those who have failed you? 
 你通常如何回應那些令你失望的人？ 
 
5. Which questions are you looking forward to in this “Life Hacks” sermon series? 
 在這個「生活小技巧」證道系列中 ，有哪些問題是你期待的？ 


